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Justerandes signatur   

 

Kf § 129      

 

 

Frågestund 
 

Allmänhetens frågestund 

 

Inga frågor ställs. 

 

Ledamöternas frågestund 

 

1. Matija Rafaj (S) frågar kommunstyrelsens ordförande om ryktet att det finns 

ett förslag att kultur- och fritidsnämnden skulle bli ett utskott är sant och 

vad hon tycker om förslaget. 

 

Kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte Wiesel (M) svarar att det har 

bollats många frågor i den parlamentariska gruppen. Frågor lyfts där och 

följs sedan upp i de politiska partigrupperna. 

 

2. Matija Rafaj (S) frågar kultur- och fritidsnämndens ordförande Anders 

Bondeson (M) om han känner till idén att kultur- och fritidsnämnden skulle 

bli ett utskott och vad han tycker om förslaget. 

 

Kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte Wiesel (M) svarar att Matija 

Rafaj ska vända sig till sin partigruppledare. 

 


